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Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по
СТДМ/

ПРОТОКОЛ № 47
Днес, 18.07.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/".

Председател: Деян Куздов

Присъствал

• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Михаил Михалев
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Георги Недев
• СунайМунков

Присъствали още
Татяна Рачева - директор ОП "Горско стопанство"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Павел Христов - началник отдел "ИТО" 
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков 
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Борислав Йорданов - управител "Царевград Търнов "ЕООД

Дневен ред
1 -3139/12.07.2023: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2023 г. и отчет на всички неснети от отчет решения 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2-3143/13.07.2023: Отчет за дейността на Великотърновски общински съвет и на неговите 
комисии за периода 01.01.2023 г. - 30.06.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3149 /13.07.2023: Даване на съгласие за извършване на разход от "Царевград Търнов" ЕООД за 
закупуване на служебен автомобил със собствени средства
Становище на комисията: д-р И. Александров - изказване в подкрепа на предложението
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Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 3157 / 13.07.2023: Учредяване право на управление в полза на Община Велико Търново върху 
недвижим имот - изключителна държавна собственост; представляващ Археологически резерват 
"Античен град Никополис Ад Иструм", с. Никюп
Становище на комисията: д-р И. Александров - изказване в подкрепа на предложението* 
Паметникът е от изключително важно значение за науката и за изследването му като 
туристически обект. Подобен акт има и с църквата "Св* 40 мъченици0.
М. Джартова - както и АМР ’’Царевец” и АМР ’’Трапезица”, по същия начин.
М. Михалев - няма против Общината да стопанисва обекта, но като стопанин би следвало да 
се погрижи и за прилежащата инфраструктура към обекта. Публична тайна е, че от години 
не може да се намери изход от тежкото състояние на пътя до Никополис Ад Иструм. Това не е 
по точката, но е една мисъл на загриженост към това, че се пропуска огромен ресурс, който 
може да влиза в този обект, поради липсата на един добър път, който да води туристите до 
този уникален обект.
Е. Чамуркова - въпрос към г-н Михалев - това не е ли републикански път. Смята, че е 
републикански.
М. Михалев - става въпрос за лоби и за невъзможност през годините да се постигне успех за 
няколко километра, които да доведат туристопотока до този уникален град.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 3160 / 13.07.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Дебелец
Становище на комисията: М. Михалев - няма да подкрепи това предложение. Как и защо се 
случи през годините гимназията по машиностроене да бъде допуснато като общинска 
собственост да бъде оставена без охрана. Физкултурният салон е част от тозн общ обект. 
Сградата беше оставена безстопанствена без охрана н без никакво видеонаблюдение. Защо 
този цял общ общински имот беше започнат да се разглежда отделно - салона и сграда. Защо 
тази сграда беше оставена на произвола на съдбата.
М. Джартова - по-голямата част от посегателството върху сградата е от времето преди да 
стане общинска собственост. Тя е общ.собственост от няколко години след безвъзмездното й 
връчване в собственост от Държавата. Преди това правоприемник на тази сграда е бил 
радиотехникумът във Велико Търново и той е трябвало да се грижи за нея. Когато Общината 
е придобила сградата, кметство Дебелец веднага възложиха охрана чрез СОТ. Доколкото има 
информация от кмета на гр. Дебелец, в някакъв момент охранителната фирма е отказала да 
охранява сградата, заради изпочупени прозорци, врати и свободен достъп до нея, не е можела 
да си изпълнява задълженията. В даден момент беше възстановена охраната. Направили са 
частично изменение на ПУП за цялата територия на училището, като беше разделена на 
няколко отделни УПИ-та с цел оптимално управление. По този начин бяха разделени 
основната сграда, физкултурния салон, една малка административна сграда и гаражи. 
Всичко това е в отделни УПИ, като отделни обекти общинска собственост. За салона, ако се 
съгласи общинският съвет - ако се даде на спортен клуб, Общината ще намери читав 
ползвател, който да се грижи за гаражите - вече има един сключен договор за наем за единия 
гараж, за останалите два също има заявления за отдаване под наем, в подготовка са за 
тръжна процедура. По отношение на голямата сграда - смята, че ръководството на Общината 
има по-големи проекти за нея, защото тя изисква по-голям ресурс и едва ли Общината ще 
може да се справи сама с нейното възстановяване.
М. Михалев - през коя година Общината придобива имота.
М. Джартова - 2015 г. може би.
М. М ихалев - в такъв случай не е съгласен, че Общината е получила имота в това състояние,

2 от4 19.7.2023 г., 11:03



Firefox

защото огромната част от мародерството там се случи в годините между 2015 и 2020 г. Кога 
точно е спряна охраната и какво значи - "фирмата не може да си върши работата, защото е 
счупен прозореца".
М. Джартова - лично е присъствала на приемането и предаването на сградата, била е в това 
ужасно състояние още тогава.
М. Михалев - тоест сградата не е била охранявана в периода от закриването 2012 до 2015 г. 
После е охранявана известно време, след което е спряло охраняването, сега пак се охранява. 
Вече няма какво да се охранява. Не би подкрепил това предложение.
Е. Чамуркова - би подкрепила това предложение, защото е за деца, и в същото време ще се 
даде частично нов живот, ще се социализира сградата. По-добре децата да спортуват, 
отколкото да стоят на таблетите. Те нямат вина за безстопанствеността от страна на Община 
Велико Търново. Нека не се смесват двете теми. По принцип е съгласна, имала е питане по 
този въпрос съвместно с Валерия Дончева.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 - 3162 /13.07.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението;
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3165 /14.07.2023: Изменение и допълнение на Наредба за управлението, стопанисването и 
ползването на горски територии - собственост на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

8 -3 1 6 8 / 14.07.2023: Одобряване на план - схеми на преместваемите обекти на територията на 
парк "Дружба", парк "Марно поле" и парк "Колю Фичето", гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3177 /17.07.2023: Реализиране на инвестиционно намерение 
Становище на комисията: Е. Чамуркова - какви са тези стълбове.
М. Михалев - за уличното осветление.
М. Джартова - стълбовете за уличното осветление.
Д. Куздов - това ще бъде в помощ на футболния клуб да се осигури някакво финансиране.
Е. Чамуркова - ще има ли политическа реклама там.
Д. Куздов - не, и досега не е забелязал да има.
Е. Чамуркова - какви приходи се очаква да бъдат събрани.
М. М ихалев - колко съоръжения ще бъдат монтирани, за да се сложи реклама, трябва да има 
някаква конструкция.
Д. Куздов - всичко зависи от стълбовете и кои позволяват, кои не позволяват. Както е 
направено в момента предложението - тези, на които има съществуващи реклами, не могат да 
се използват.
М. М ихалев - тоест на останалите.
Д. Куздов - да, те са описани на райони, не са урбанизирани голяма част от териториите.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 от4 19.7.2023 г., 11:03



Firefox

Деян Куздов не взема участие в гласуването.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:......
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по

Днес, 18.07.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСД/".

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още
Татяна Рачева - директор ОП "Горско стопанство"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Павел Христов - началник отдел "ИТО"
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
д-р Стела Денчева - управител "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД

1 - 3139 / 12.07.2023: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2023 г. и отчет на всички неснети от отчет решения
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; П РО ТИ В- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3143 / 13.07.2023: Отчет за дейността на Великотърновски общински съвет и на неговите 
комисии за периода 01.01.2023 г. - 30.06.2023 г,
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3150 / 13.07.2023: Даване на съгласие за извършване на разход от "Специализирана болница за 
активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявалия "Д-р Трейман", гр. Велико Търново за 
закупуване апарат за клинична лаборатория
Становище на комисията: Изказване: д-р Ст. Денчева

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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4-3151 / 13.07.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Дебелец 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 -3 1 5 9 / 13.07.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. 
Килифарево
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6-3165/14.07.2023: Изменение и допълнение на Наредба за управлението, стопанисването и 
ползването на горски територии - собственост на Община Велико Търново 
Становище на комисията: д-р М, Калейнски - какво налага промяната точно сега 
Т. Рачева - промяната започна миналата година въз основа на направен Вътрешен одит, по 
здравословни причини, вследствие на извършена медицинска операция, не е могла да го 
задейства* Трябва да актуализират общинската наредба спрямо националната наредба* До 
момента ценоразписът не беше вкаран наредбата.
д-р Н. Стойнов - по обективни причини малко се забави тази актуализация.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:...

2 от 2 19.7.2023 г.} 11:03



Firefox

Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 49
Днес, 19.07.2023, от 14:30 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/".

Председател: Пламен Петров

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Петко Тюфекчиев
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
арх. Дарина Стаматова - ш. експерт, дирекция "СУТ"
Павел Христов - началник отдел "ИТО”
Татяна Рачева - директор ОП "Горско стопанство"
Представители на "В. Търново за гората"
Дончо Бораджиев, Елица Бораджиева, Динко Чавдаров - заявители във връзка с предложение, Вх. 
№ 3106/16.06.2023 г.
Антон Кръстев - кмет с. Леденик

Дневен ред
1 - 3139 / 12.07.2023: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2023 г. и отчет на всички неснети от отчет решения 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2-3143 / 13.07.2023: Отчет за дейността на Великотърновски общински съвет и на неговите 
комисии за периода 01.01.2023 г. - 30.06.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3-3106/16.06.2023: Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35,ал. 3 от ЗОС, гр. Велико
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Търново
Становище на комисията: Пл. Петров - на предходно заседание отложиха точката, за да може 
собствениците на гаражите да се изкажат по отношение на техните намерения, за да може 
комисиите да вземат решение. Те присъстват и им дава думата.
Д. Бораджиев - от името на останалите собственици и от свое име, в качеството си на 
собственици на гаражите, желаят да си уредят собствеността и да закупят земята, на която са 
построени. На този етап нямат по-нататъшни намерения. Упражняват законовото право да 
придобият собствеността върху земята.
арх. Др. Йосифов - след като собствениците имат право на строеж, защо ще им е да закупуват, 
това е малко странно.
Д. Бораджиев - на този етан това са им възможностите, искат да изкупят земята. За в бъдеще - 
много е рано да коментират, нямат идеен проект, нямат план.
Я. Бейлен - разбира, че все още собствениците нямат идеи или планове какво да правят с 
парцела Така че, например, ако общинският съвет подкрепи искането, но при условието да 
има мораториум за строителство за следващите 3 или 5 години, това не би било проблем за 
тях.
Д. Бораджиев - не би било проблем.
Пл. Петров - общинският съвет няма законово основание да налага такива ограничения. 
Смята, че дори и да имат инвестиционни намерения за в бъдеще, имотът е достатъчно 
маломерен, че ако тръгне да се отстоява от тук 3 метра, от там б метра, няма да остане нищо. 
Преминават към гласуване.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

4 - 3133 /  07.07.2023: Отговор във връзка със заявление, Вх. № 2977/25.04.2023 г. от "Риъл Естейт 
Ентърпрайсис" АД и заявление, Вх. № 3182/19.07.2023 г. от "Риъл Естейт Ентърпрайсис" АД 
Становище на комисията: Пл. Петров - по заявлението от "Риъл естейт ентърпрайсис" АД от 
м. април 2023 г. има отговор от общинска администрация и кмета. Днес е пристигнало 
заявление от "Риъл естейт ентърпрайсис" АД във връзка с този отговор, което ще прочете на 
комисията, ако някой не е успял да се запознае с него. Реално това може да го приемат за 
сведение, общинският съвет е взел решение преди.
Представител на "В. Търново за гората" - фирмата няма да се откаже, това не е единствен 
случай в България, предлага на комисията да бъдат наети адвокати, които вече са работили 
по тази тема на други места в страната.
Пл. Петров - на предната сесия е предложил това нещо, но му се отговори, че съветниците 
получават пари за консултация. Тук става дума за нтерес на Общината и за сериозни 
адвокати. Може да предложи на комисията - да се наеме компетентен адвокат по темата, 
който да защитава интересите на Община Велико Търново. Ако г-жа Йонкова смята, че няма 
нужда и ще се справи, да не наемат външен адвокат.
Д. Йонкова - разяснява, че страна е общинският съвет, не Община Велико Търново. Не е 
свързано с Йонкова и администрацията.
Пл. Петров - не подценява звеното към общинския съвет, но смята, че не е от тяхната 
компетенция.
П. Тюфекчиев - не са специализирани в тази област, така е.
Пл. Петров - ВТОбС може да наеме компетентен адвокат по темата, който да защитава 
интересите на Община Велико Търново по този казус, 
д-р Д. Андреева - как ще се случи това, кой го решава.
Пл. Петров - председателя. Това е въпрос към общинския съвет, не към кмета.
Ст. Витанов - председателя, председателски съвет, ако трябва.
д-р Д. Андреева - какво се очаква от адвоката или от въпросната кантора - да каже, че БАС е 
сгрешил или какво.
Марияна Иванова - сигурно ще се заведат дела, защото издадената от министъра заповед, 
никой от общинския съвет не е обжалвал в 3 -месечния срок и тя е влязла в сила. За
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нищожност няма срок за обжалване, но процедурата е много тромава. Но общинският съвет
има право да обжалва заповедта като нищожна.
д-р Д. Андреева - има заповед на министъра, има решение на ВАС.
Пл. Петров - но общинският съвет не е знаел, че има такава заповед на министъра, ясно е, че 
срокът за обжалване е минал вече.
М. Иванова - заповедта не е издадена по надлежния ред.
Пл. Петров - трябва да се влезе в контакт с някоя кантора, да се изясни хонорара, и да се 
прецени.
д-р Д. Андреева - кой го решава, коя е кантората, в какъв срок.
Пл. Петров - решава го председателят на общинския съвет, дава предложение и съветниците 
го одобряват или не го одобряват.
Д. Йонкова - делото, което в момента е заведено, е по решение на общинския съвет, страна е 
той. Кметът не е срана по делото.
Ст. Витанов - припомня как Общината е загубила нафтеното стопанство, защото срещу 
мастити адвокати, от другата страна, се яви общински юрисконсулт с 500 лв. заплата. Сега 
докато се наумуват, нека комисията да вземе решение, за да има основа, на която да стъпи 
председателят или който е.
Пл. Петров - да се поставя срок на председателя, не бива.
Ст. Витанов - не срок, а да му развържат ръцете.
д-р Д* Андреева - каква е процедурата по наемане иа адвокат и т.н.
Д. Йонкова - наемането на адвокат е предмет на пряко договаряне. Правното обслужване е 
извън ПОП.
Пл. Петров - формулира предложението: Комисията предлага на председателя на 
Великотърновски общинския съвет да сключи договор с адвокат, специализиран в 
материята, да представлява Великотърновски общински съвет пред компетентните органи 
по казуса с "Риъл естейт ентьрпрайсис" АД.

Комисията приема предложението на Пламен Петров и предлага на председателя на 
Великотърновски общинския съвет да сключи договор с адвокат, специализиран в 
материята, да представлява Великотърновски общински съвет пред компетентните органи 
по казуса с "Риъл естейт ентьрпрайсис" АД:
ЗА -7 ; ПРО ТИ В-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

5 - 3144 / 13.07.2023: Одобряване на задание и разрешаване изработване на проект за ПУП-ПП- с. 
Ялово
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 -3 1 5 3 / 13.07.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Пчелтце, 
вилна зона Къпиновски манастир
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3154 / 13.07.2023: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с Вонеща вода 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3155 /13.07.2023: Продажба на недвижим имот по реда на чл.35, ал.З от ЗОС, с. Ново село 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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9 - 3156 / 13.07.2023: Предварителен договор по чл.15, ал.З и ал.5 от ЗУТ, с. Самоводене 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 3158 /13.07.2023: Публичен търг с явно наддаване за учредяване право на строеж върху 
общинска земя, гр. Велико Търново
Становище на комисията: Пл. Петров - хората са имали право на строеж, загубили са го, сега 
искат да си го подновят. Застроената площ не е голяма. Целият имот е 1 дка. Счита цената за 
много ниска.
М. Джартова - в този имот с площ 1 дка има още две съществуващи сгради. Става въпрос за 
останалото място между двете сгради.
Пл. Петров - съгласява се. Заблудил се е, че остава свободна площ.

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 3165 /14.07.2023: Изменение и допълнение на Наредба за управлението, стопанисването и 
ползването на горски територии - собственост на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Т. Рачева - изменението на наредбата се налага след извършен 
одит през 2021 г. Бяха дадени предписания да разпишат начина, по който определят 
началните пени и да вкарат ценоразпис. Това е във връзка с изменение на закона за горите. 
Тогава тя по лични причини е била възпрепятствана, впоследствие са започнали да работят 
по това. Посочили са, че цените се определят въз основа на сравнителен анализ със съседните 
им стопанства - държавното "Болярка", както и останалите в Габрово и Горна Оряховица. 
Ст. Витанов - предприятието продава ли на преференциални цени на някого.
Т. Рачева - в момента тече кампания по снабдяване на населението на община Велико 
Търново. Общините, които имат собствени гори, са задължени по закона за горите и по 
подадени списъци от населението на цялата територия, да бъде изготвен списък. Той е 
утвърден от кмета на Общината и от директора на държавното горско стопанство. Има 
подадени заявления за 3854 пространствени кубика. В момента тече снабдяване на 
населението, като цената, която заплаща всеки един въз основа на подаденото от него 
желание, е 46,20 лв./пространствен кубик. Цената е много добра. Всеки трябва да си осигури 
транспорт, предприятието и Общината не разполага е такива специализирани камиони. 
Превозът е най-скъпото перо. Дървата са на сечище в гората, в момента сечището е в 
землището на с. Миндя. Предстои издаване на позволителни за сечища във Въглевци, 
откъдето ще бъдат снабдени съседните населени места.
Ст. Витанов - трудно е от Самоводене да отидеш до Миндя да си вземеш дървата, да се наемат 
камиони. Хората се записват и в един момент остават без дърва. Кметовете на населените 
места би трябвало да съдействат на жителите, които са заявили дърва за огрев, при 
организиране на транспорт.
Т. Рачева - преди седмица беше инициирана поредна среща с кметовете точно по този въпрос. 
На Кметствата и на предприятието има сложени телефони на превозвачи, които извършват 
тази услуга. Към момента няма никой недоволен, всичко си върви с нормални темпове, без 
напрежение.

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 3168 /14.07.2023: Одобряване на план - схеми на преместваемите обекти на територията на 
парк "Дружба”, парк "Марно поле" и парк "Колю Филето", гр. Велико Търново
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Становище на комисията: Сг. Витанов - съществуващи ли са.
М. Джартова - по-голямата част са съществуващи. Има едно ново място в парк "Дружба”, 
голямата територия е предвидена за кратковременни мероприятия, като фестивали, 
презентации, разполагане на шатри за 1-2 дни.
Ст. Витанов - преди време градът се беше наводнил с такива временни съоръжения, 
преместваеми или както се наричат. Затова пита дали има нови, с добро чувство, за да не се 
разширява нещо, което назад в годините са го свивали.
арх. Др. Йосифов - идеята е да слагат нещо, после да го махат, изписано е - "при провеждане 
на сезонни кратковременни мероприятия".

Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 3172 /14.07.2023: Даване на съгласие за осъществяване на инвестиционно намерение за 
поставяне на бюст - паметник Цар Борис III - Обединител в гр. Велико Търново на съществуващ 
неизползваем постамент в североизточната част на парк "Марно поле", северно от главната алея на 
парка
Становище на комисията: Пл. Петров - все още няма становище от администрацията, няма и 
проект за решение. Предлага да изчакат становище на администрацията.

Комисията се е запознала с предложението на г-н Коев и изчаква становище на общинска 
администрация:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....
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ОТНОСНО: Липсата на становище от кмета на Община Велико Търново във връзка със 
заявление от кмета на с. Леденик, Вх. № 3007/12.05.2023 г.

А. Кръстев -  въпрос към председателя на комисията: Колко време се чака за становище 
от администрацията по даден въпрос, гласуван от комисията.

Пл. Петров -  няма точен срок.

А. Кръстев -  да разбира, че може да е и цял мандат.

Пл. Петров -  може.

А. Кръстев -  благодари за отговора.
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Общинска собственост /ПК по ОС/ 

ПРОТОКОЛ № 45
Днес, 19.07.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /ПК по ОС/".

Председател: Георги Марков

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Петко Тюфекчиев
• СунайМунков
• Тихомир Напев

Отсъствал

• Калина Широкова 

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Павел Христов - началник отдел "ИТО"
Татяна Рачева - директор ОП "Горско стопанство"
Дончо Бораджиев, Елица Бораджиева, Динко Чавдаров - заявители във връзка с предложение, Вх. 
№ 3106/16.06.2023 г.

Дневен ред
1 - 3139 / 12.07.2023: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2023 г. и отчет на всички неснети от отчет решения 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2-3143/13,07.2023: Отчет за дейността на Великотърновски общински съвет и на неговите 
комисии за периода 01.01.2023 г. - 30.06.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3106 / 16.06.2023: Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35,ал. 3 от ЗОС, гр. Велиш 
Търново
Становище на комисията: Г. Марков - на предходно заседание отложиха точката, за да могат 
собствениците на гаражите да бъдат изслушани на заседанията на комисиите. Дава думата на 
г-н Бораджиев.
Дончо Бораджиев - възползват се от законовото право да откупят земята, върху която са
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техните гаражи. Нямат конкретно инвестиционно намерение.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 3140 /12.07.2023: Утвърждаване на допълнителен годишен план за ползване на дървесина от 
горските територии, собственост на Община Велико Търново за 2023 г. и приемане начина за 
нейното ползване
Становище на комисията; Т. Рачева - на 10 години се прави горскостопански план за 
стопанисване на горските територии. През декември изтече и в момента са в устройство. 
Когато няма план, нямат и разписани подотдели, в които ще ползват дървесина. Такава е 
процедурата.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 3151 / 13.07.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост; гр. Дебелец 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6-3152/13.07.2023: Продажба на недвижим имот - частна общинска собственост; гр. Велико 
Търново, ул. "Рада Войвода"
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3153 /13.07.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; с. Пчелище,
вилна зона Къпиновски манастир
Становище на комисията: Докладва М. Джартова
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3154 /13.07.2023: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с Вонеща вода 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3155 /13.07.2023: Продажба на недвижим имот по реданачл.35, ал.З отЗОС, с. Ново село 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 3156 / 13.07.2023: Предварителен договор по чл.15, ал.З и ал.5 от ЗУТ, с. Самоводене 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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11 -3 1 5 7 /13.07.2023: Учредяване право на управление в полза на Община Велико Търново върху 
недвижим имот - изключителна държавна собственост, представляващ Археологически резерват 
"Античен град Никополис Ад Иструм", с. Никюп
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 3158 /13.07.2023: Публичен търг с явно наддаване за учредяване право на строеж върху 
общинска земя, гр. Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 -3159/ 13.07.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, хр. 
Килифарево
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 3160 /13.07.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост; гр. 
Дебелец
Становище на комисията: Докладва М. Джартова - техническа грешка в текста на относно 
да се чете "частна" вместо ’’публична” общинска собственост. В проекта за решение е 
коректно изписано.
Г. Марков - няма да подлага на гласуване техническата корекция.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

1 5 - 3161/ 13.07.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията; Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

1 6 - 3162/13.07.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 3163 /13.07.2023: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от
ОПФ в полза на читалища, с. Ялово
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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18 - 3165 / 14.07.2023: Изменение и допълнение на Наредба за управлението, стопанисването и 
ползването на горски територии - собственост на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва X  Рачева - промяната в наредбата е въз основа на 
препоръки от извършен одит.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 - 3168 /14.07.2023: Одобряване на план - схеми на преместваемите обекти на територията на 
парк "Дружба", парк "Марно поле" и парк "Колю Фичето", гр. Велико Търново 
Становище па комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

20 - 3177 /17.07.2023: Реализиране на инвестиционно намерение
Становище на комисията: Г. Марков - не взема участие в гласуването, поради конфликт на 
интереси.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ № 47
Днес, 19.07.2023, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Председател: Йорданка Стефанова

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Присъствали още
Павел Христов - началник отдел "ИТО"
Татяна Рачева - директор ОП "Горско стопанство"
Маринела Джаргова - началник отдел "УС"

Дневен ред
1 - 3139 / 12.07.2023: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2023 г. и отчет на всички неснети от отчет решения 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3143 /13.07.2023: Отчет за дейността на Великотърновски общински съвет и на неговите 
комисии за периода 01.01.2023 г. - 30.06.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3133 / 07.07.2023: Отговор във връзка със заявление, Вх. № 2977/25.04.2023 г. от "Риъл Естейт 
Ентьрпрайсис" АД и заявление, Вх. № 3182/19.07.2023 г. от "Риъл Естейт Ентърпрайсис" АД 
Становище на комисията: Й. Стефанова - предлага да приемат за сведение отговора на 
администрацията и заявлението от "Риъл естейт ентьрпрайсис" АД

Комисията приема отговора за сведение:
ЗА У  ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията приема заявлението за сведение:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 3140 / 12.07.2023: Утвърждаване на допълнителен годишен план за ползване на дървесина от 
горските територии, собственост на Община Велико Търново за 2023 г. и приемане начина за
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нейното ползване
Становище на комисията: Комисията приема предложението: 
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 3165 /14.07.2023: Изменение и допълнение на Наредба за управлението, стопанисването и 
ползването на горски територии - собственост на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Т. Рачена - с промяната на закона вследствие на извършен одит 
имат задължение да разпишат ценоразпис, цените са актуализирани*

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3154 /13.07.2023: Пре1фатяване на съсобственост чрез продажба, с Вонеща вода 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СБ -0

7 - 3163 /13.07.2023: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалища, с. Ялово
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8-3153/13.07.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; с. Пчелище, 
вилна зона Къшшовски манастир
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3168 / 14.07.2023: Одобряване на план - схеми на преместваемите обекти на територията на 
парк "Дружба", парк "Марно поле" и парк "Колю Фичето", гр. Велико Търноро 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Проблеми на гражданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 44
Днес, 20.07.2023, от 13:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се 
Постоянна комисия по "Проблеми на гражданското общество и борба
ПГОБК/”.

проведе заседание на 
с корупцията /ПК по

Председател: Петко Тюфекчиев 

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански

Присъствали още
Павел Христов - началник отдел "ИТО" 
представител на ОП "Горско стопанство"

Дневен ред
1 -3139/  12.07.2023: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2023 г. и отчет на всички неснети от отчет решения 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3143 / 13.07.2023: Отчет за дейността на Великотърновски общински съвет и на неговите 
комисии за периода 01.01.2023 г. - 30.06.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3165 / 14.07.2023: Изменение и допълнение на Наредба за управлението, стопанисването и 
ползването на горски територии - собственост на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 3183 / 19.07.2023: Заявление от Евгений Далев
Становище на комисията: П. Тюфекчиев - да изискат становище от администрацията 
Св. Дермански - да има срок, за следващото заседание на комисията

Комисията изисква становище от общинска администрация за следващо заседание на 
комисията:
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ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ:. ПРОТОКОЛИСТ:
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Нормативно-правна уредба и обществен ред
/ПК по НПУОР/ 

ПРОТОКОЛ № 54
Днес, 20.07.2023, от 14:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/".

Председател: Гергана Евтимова — ОТОк?СТ

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Росен Иванов
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал по уважителни причини 

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още
представител на ОП "Горско стопанство"
Павел Христов - началник отдел "ИТО"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"

Дневен ред
1 -3139/12.07.2023: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2023 г. и отчет на всички неснети от отчет решения 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А -5;  П РО ТИ В-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2-3143 /13.07.2023: Отчет за дейността на Великотърновски общински съвет и на неговите 
комисии за периода 01.01.2023 г. - 30.06.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3165 / 14.07.2023: Изменение и допълнение на Наредба за управлението, стопанисването и 
ползването на горски територии - собственост на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Е. Чамуркова - означава ли, че когато има актуализация на 
цените, ще има и промяна на наредбата.
Представител на предприятието - променена е наредбата, която важи за цялата страна. 
Цените не са актуализирани за дълъг период от време. Съгласно предписание на вътрешен 
одит се налага тази промяна в наредбата. Избран е сравнителен метод при актуализиране на
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цените. И ценоразписът вече е част от наредбата.
Е. Чамуркова - адмирира това, че цените ще станат публично известни, защото всяка година 
има големи спекулации, по принцип на пазара.
Р. Иванов - след като цените са част от наредбата, е логично да се налага промяна в 
наредбата при тяхната промяна. Лично на него му се виждат ниски цените.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 3171 /14.07.2023: Предложение от Комисия за събиране, обобщаване и конкретизиране на 
предложения за честване на деня на обявяване на въстанието на Асеневци в Търново 
Становище на комисията: Комисията не приема предложението на комисията за събиране, 
обобщаване и конкретизиране на предложения за честване на деня на обявяване на 
въстанието на Асеневци в Търново:
ЗА - 0; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:..
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Образование, наука и култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ № 47
Днес, 20.07.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, наука и култура /ПК по ОНК/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева

Присъствал

• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Мариян Арабаджиев
• Мирослав Трифонов
• Михаил Михалев
• Светослав Дермански
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Георги Недев

Присъствали още
Павел Христов - началник отдел "ИТО” 
представител на ОП "Горско стопанство"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Нелина Църова - директор дирекция "КТМД"

Дневен ред
1 - 3139 / 12.07.2023: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2023 г. и отчет на всички неснети от отчет решения 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

2 - 3143 /13.07.2023: Отчет за дейността на Великотърновски общински съвет и на неговите 
комисии за периода 01.01.2023 г. - 30.06.2023 г,
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3146 /13.07.2023: Включване на детски градини и училища от Община Велико Търново в 
Списъка на средищните детски градини и училища през новата 2023-2024 учебна година, който се 
утвърждава с Акт на Министерски съвет
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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4 - 3148 / 13.07.2023: Включване на детските градини и училища от Община Велико Търново в 
Списъка на защитените детски градини и училища през новата 2023-2024 учебна година 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5-3147 / 13.07.2023: Утвърждаване натуралните показатели по проекто- мрежа в институциите на 
предучилищното и училищното образование в Община Велико Търново за учебната 2023-2024 
година
Становище на комисията: М. Михалев - изразява удовлетворение, че Хуманитарна гимназия 
от тази година вече е в графата на големите училища с ученици над 150 души. Това е най- 
старото училище във Велико Търново и заслужаваше през годините да тръгне нагоре.
В. Дончева - нещо, което само преди 2-3 години изглеждаше немислимо.
М. М ихалев - в общинския съвет дълго се разискваше темата дали да се дофинансира 
училището. От няколко години се финансира абсолютно според собствения си бюджет.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3157 /13.07.2023: Учредяване право на управление в полза на Община Велико Търново върху 
недвижим имот - изключителна държавна собственост, представляващ Археологически резерват 
"Античен град Никополис Ад Иструм", с. Никюп
Становище на комисията: М. Михалев - не е против процедурата, тя е рутинна. Но от 
десетилетия пътят към Никополис Ад Иструм, няколко километра продължават да спират 
туристопотока. Общината трябва да насочи всички сили към преодоляване на пречките през 
годините тази малка отсечка, свързваща международният път с този туристически обект, да 
бъде поне ремонтирана. Така се губи от туристи, и Общината, и РИМ-Велико Търново. И 
обходният маршрут не е толкова добър.
Я. Бейлен - по време на обсъждане на тази тема с новия министър на транспорта е разбрал, 
че проблемът за тези два километра е, че половината е на територията на община Горна 
Оряховица, а другата половина - на територията на Велико Търново. И двете още не могат да 
си синхронизират работата. Доколкото разбира, това е ситуацията, но може да има и по- 
подробен коментар.
д-р И. Александров - солидаризира се с позицията на г-н Михалев. Ще подкрепи 
предложението и провеждане на процедурата. Обектът в последните 10 години се посещава и 
се социализира. Освен като туристически център, той е изключително полезен и се 
разработва по отношение неговата научна среда. Научната и проучвателната дейност, и 
социализирането на туристическия обект дават реалната възможност РИМ-Велико Търново 
да стопанисва обекта и да извършва комплексно тези два типа дейности. Процедурата е 
правилна* Осъществимо е в един диалог между двете общини да бъде изграден този участък 
от пътя до там, за да има нормални условия за достигане до този изключителен обект.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СБ -0

7 - 3161 / 13.07.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3162 / 13.07.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр.
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Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3163 / 13.07.2023: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалища, е. Ялово
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10-3165/14.07.2023: Изменение и допълнение на Наредба за управлението, стопанисването и 
ползването на горски територии - собственост на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

11-3171/ 14.07.2023: Предложение от Комисия за събиране, обобщаване и конкретизиране на 
предложения за честване на деня на обявяване на въстанието на Асеневци в Търново 
Становище на комисията: В. Дончева - дава думата на вносителя на предложението Евгени 
Коев, който е председател на тази експертна комисия, да разясни какво се очаква от тях като 
комисия по ОНК.
Е. Коев - въпросът е обсъждан на няколко комисии и сесии» Първоначално предложението 
беше за "Ден на Старопрестолнината", внесено от Димитър Чолаков с обосновка кога, как да 
протече, да се обяви някаква символична награда» Това ще бъде оформено и съобразявано от 
дирекция "Култура” за в бъдеще» Експертната комисия се събра, изслушаха се различни 
предложения и мнения* Това, което синтезирано е събрано като две репения, е записано в 
това, което е приложено за разглеждане към момента. Прие се предложението за "Ден на 
Старопрестолнината и братята Асеневци", допълнено по предложение на проф. Павлов. И 
другото, около което се обединиха всички, е отслужване на света литургия на празника в 
емблематични храмове във Велико Търново. Службата на Димитровден трябва да се 
отбелязва в църквата "Св. Димитър".
В. Дончева - в настоящото предложение е записано, че комисията е взела следното решение: 
подкрепя предложението на Димитър Чолаков, Вх. № 2614/07.12.2022 г., в което се съдържа 
предложение и за награди. И второто предложение на комисията е за обявяване на този ден 
като "Ден на Старопрестолнината и братята Асеневци". Ако тази експертна комисия е 
решила, че подкрепя напълно това, което е входирано от г-н Чолаков през м. декември 2022 
г., както следва от всичко това, което е предложено. Какво следва от решението на 
експертната комисия, няма и становище на администрацията. Присъствал е и заместник- 
кметът Нейко Генчев. Обръща се към г-жа Църова за нейното мнение, ПК по ОНК трябва ли 
да вземе някакво решение или не трябва да вземе, и какво следва от това решение.
Н. Църова - не е успяла да присъства на заседанието на тази експертна комисия, била е в 
отпуск. Комисията е взела решение да се подкрепи, разбира се щом общинският съвет и 
комисията по ОНК вземе решение да се подкрепи, администрацията ще го изпълни. Но за да 
бъде изпълнено това решение, има необходимост от някои допълнителни пояснения. На 
първо място трябва да се даде една точна дефиниция на понятието "Старопрестолнина". Кои 
са братята Асеневци е безспорно. Всеки празник има дефиниция и някакво обяснение, на 
база на които се прави концепция за съответния празник. На база на концепцията всяка 
година се реализират тържества. Когато честват 24 май, честват българското образование, не 
световното, българската култура. Запознала се е с всички документи* Става дума за "по- 
достойно" отбелязване на празника "Димитровден". И да е било по-скромно отбелязването 
на празника досега, настоява, че в това отбелязване няма нищо недостойно. Като се настоява 
за достойно и мащабно отбелязване, нека бъде определено разбирането за "достойно", за да не 
направи Общината нещо "недостойно", и колко мащабно да бъде. На всеки 5 години правят 
мащабни неща. Преди години се настояваше да стане голям мащабен празник, да стане
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неработен ден. Това поражда други неща - общинска администрация със заповед на кмета 
няма да работи, но как да задължиш частния бизнес. Има необходимост от уточняване на 
понятията, какво да разбират под "Старопрестолнина", "достойно и мащабно честване", как 
се вижда то - с възстановки на старите неща, или нещо модерно, съвременно, иновативно, на 
базата на старото. По отношение на наградата, която да се връчва - има Наредба за 
символите и наградите на Общината. В нея за всяка награда има разписан един кратък 
статут, какво е целта на наградата, кой има ораво да номинира, кой преценява номинациите, 
за да се вземе решение, кой взема решение, по какви критерии, за какви заслуги. Щом г-н 
Коев и г-н Чолаков имат визия за това, те са общински съветници, нека направят едно 
предложение за изменение на наредбата. Нещата трябва да се изпипат документално* Когато 
се уточнят всички въпросителни, много лесно могат да се правят събития, естествено ако 
има бюджетни средства. Неслучайно правят мащабните чествания на 5 години, защото 
гълтат един сериозен финансов ресурс. По отношение отслужването на църковни литургии в 
историческите църкви-музеи - категорично заявява, че досега нито Общината, нито РИМ- 
Велико Търново, на който е възложено стопанисването и управлението, са отказвали да 
бъдат извършени такива служби. Припомня, че са имали един 22 март, за който всичко е 
било пподготвено в църквата "Св* 40 мъченици" да бъде отслужена литургия, само че 
свещеник не дойде. Просто не дойде. Общината и музеят категорично заявяват, че 
църковните храмове винаги са отворени. Цялата логистика на тези служби я поемат те - 
транспорт, столове, озвучаване, всичко необходимо. Но ако свещениците не дойдат да 
отслужат литургия, не са в състояние да ги задължат. Не би следвало да бъде обърнато това 
предложение към администрацията, защото никога не е отказвано това от тяхна страна.
В. Дончева - да разбира, че експертната комисия е препотвърдила предложението на г-н 
Чолаков от м. декември 2022 г., но не е внесла повече яснота в това как да се реализира на 
практика предложението. На нея много й харесва, ако се премахне "старопрестолнина" да 
бъде само "Ден на братята Асеневци". Но подробностите, които трябва да бъдат 
реализирани, не са никак маловажни. Как всъщност вносителите виждат на практика те да 
се случат.
М. Трифонов - напълно е съгласен с г-жа Дончева. Инициативата е добра, но нещо, което не е 
прецизирано, няма как да бъде подкрепено. Затова ще гласува "въздържал се", защото е "за" 
идеята, но начинът, по-който е представена към момента, не дават основание да го подкрепят, 
защото няма как да бъде изпълнено. Ето защо има смисъл да има опцията "въздържал се". 
Идеята е прекрасна, ще я подкрепи, когато бъде изчистена и прецизирана. Ще се въздържи 
при гласуването в този вид.
В. Дончева - не е убедена, че трябва да гласуват предложението в този му вид. Ще изслуша 
мненията на останалите. Какво да гласуват в момента - че по принцип са съгласни, ппо 
принцип подкрепят, но на практика...
М. Трифонов - докато е слушал г-жа Църова, е решил да не гласува въобще, въпреки че това 
е някакво скриване, както и да гласуват в момента, все ще сбъркат. Ако гласуват "за", ще 
подкрепят нещо, което не е довършено и не е направено докрай. Ако гласуват "против" или 
"въздържал се", ще излезе, че не подкрепят идеята. И двата варианта не са правилни. Най- 
правилно е да не стигат до гласуване, смята, че г-н Коев ще се съгласи с него.
М. Арабаджиев - на него това предложение му изглежда като идеен проект за нещо, което не е 
рамкирано и детайлизирано, то трябва да бъде завършено, преди да пристъпят към 
гласуването му.
Е. Коев - идеята на експертната комисия беше да се обединят около нещо изчистено, без да е 
натоварено. Да обхване само този детайл, който може да събере и обедини хората - този ден на 
обявяване на въстанието на Асеневци и възстановяването на Второто българско царство е 
един по-специален ден, който трябва да бъде отбелязан по-достойно. Защо "по-достойно" - 
църквата "Св. Димитър" не е осветена, тя не е църква и е крайно време тя да си заеме 
мястото в този пантеон, защото това е царската църква на Търновската империя. Това е 
мястото на търновските жцаре в духовната и историческа столица на България. От 1985 г. в 
нея е пуснат СОТ, не знае защо. От тогава там не е бил забит един пирон. На мястото, кьдето 
е бил гроба на цар Иван Асен I и гроба на брат му цар Петър, има изтърбушен шкаф и два 
стари ученически чина. Това ли е достойното. Там са коронясвани владетелите. Никога не е
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отслужвана литургия там. Не са искали да разделят хората, а да се тръгне стъпка по стъпка. 
Можело е да запишат много неща - първото и задължително е малко да одухотворят тези 
свети места като духовни и културни средища.
М. Арабаджиев - идеята като идея е много добра. Има два пропуска - Държавата е собственик 
на този обект.
£* Коев - Общината стопанисва и управлява този обект от много време.
М. Арабаджиев - това не е правено до момента и трябва да бъде конструирано правилно. Ако 
излиза като предложение от Общината, тъй като стопанисва обекта на държавата, този 
процес трябва да се синхронизира предварително, за да е сигурно това, което ще се случи 
като резултат. В църквата няма иконостас, доколкото е разбрал. Следващото, което трябва да 
се вземе като решение, е кой може да служи там, да се даде съгласие, да се освети. В момента е 
един паметник на културата.
Б. Коев - затова се обединиха около две неща: този ден е по-особен, и първото, което трябва да 
се направи е да има света литургия в храмовете в дните, когато са техните патронни 
празници. Бих добавил и в тези празници, когато трябва да се почитат тези светци, чиито 
мощи там са били по 150-200 години.
М. Трифонов - относно литургията, отговор е дала г-жа Църова, никога не е имало идеи за 
църковни литургии.
Б. Коев - лично е внясъл такова.
М. Трифонов - но Общината никога не е отказвала, но не може да задължи свещениците.
Е. Коев - ако някой иска литургия и свещеник вкъщи, го кани. Никой няма да дойде сам. 
Собственикът трябва да покани.
М. Трифонов - г-н Коев като общински съветник някога канил ли е някой от свещениците*
Да ги покани.
д-р И. Александров - предлага две неща: работната група, която е работила по това, заедно с 
администрацията да се стиковат по темата, да има конкретика какво за в бъдеще ще се 
осъществява; програмата да бъде разработена до 15 септември, да бъде обезпечена 
финансово, за да се реализира до 26 октомври. Да се прекрати диалога в момента, за да не 
допуснат определени грешки.
В. Дончева - припомня на всички кои са членовете на тази работна група - освен общински 
съветници има свещеноиконом, трима представители на общинска администрация и други 
експерти. Това трябва да върви в тясно сътрудничество с представителите на 
Митрополията.
М. Арабаджиев - добавя, че храмът трябва да бъде осветен, за да може да се отслужва 
литургия. Ако няма съдействие от страна на църквата..
В. Дончева - отправя молба към работната група - при следващото си събиране да дадат 
малко повече конкретика, свързана с облагородяване на мястото, не е задължително да се 
вкарват много големи пари там.
Е. Коев - надявал се е работната група да се събере поне 2-3 пъти, По-голямата част от 
членовете й са били на мнение, че са достигнали до крайното решение и повече няма смисъл 
да се събират. Знаете от кого беше предложена тази работна група, той е имал съвсем друго 
виждане - от всяка политическа група да има поне по 1 представител. Не е дадена 
конкретика, защото става дума за бюджет, за възможности, за да може администрацията, 
Общината да прецени какво може да бъде направено. Но задължително може да има 
литургия, защото тя не коства нищо. Какво друго ще включва е в зависимост от бюджета. 
Сега има разисквания 20 минути за две общи неща, ако имаше 20 конкретни, си представя 
какви спорове щеше да има. Ще покани не един, а трима свещеници. В  момента се връща от 
Плаковския манастир и там свещеници служиха 45 мин. литургия. Това им е работата, 
важно е да се знае предварително.
В. Дончева - не може да се внася предложение, че експертната комисия подкрепя 
предложението на г-н Чолаков, а основните неща в неговото предложение са да има ежегодна 
награда, което изисква промяна на наредбата за символите и наградите. ПК по ОНК може да 
се обедини около следното предложение: ПК по ОНК подкрепя инициативата по принцип, 
дава принципното си съгласие, за подобаващо отбелязване на 26 октомври, но...
М. Трифонов - да се изчисти предложението, да се отложи до прецизирането му.
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В* Дончева - да не гласуват това предложение на работната група, докато нямат едно по- 
конкретно предложение от нея, вследствие на още работа. Остава с впечатлението, че всички 
подкрепят инициативата, но няма как да подкрепят това предложение, защото липсва повече 
конкретика.
Р. Иванов - ще вземе отношение по темата: материалът е внесен към общински съвет и ще 
влезе в дневния ред на заседанието. На заседанието общинският съвет ще има няколко 
възможности; да гласува това предложение, да гласува изменено предложение или да отложи 
точката. Предлага на комисията по ОНК да вземат решение какво да предложат на 
общинския съвет.
В. Дончева - да отложи точката. Но защо, докато и за какво?
М* Арабаджиев - да се отложи до допълване с повече конкретика.
Е. Коев - предложение за изменение на наредбата трябва да стане.
В. Дончева - предлага отлагане на точката до прецизиране на предложението до повече 
конкретика от страна на Комисията за събиране, обобщаване и конкретизиране на 
предложения за честване на деня на обявяване на въстанието на Асеневци в Търново, което 
да е съгласувано с общинска администрация:

Комисията отлага точката до прецизиране на предложението до повече конкретика от страна 
на Комисията за събиране, обобщаване и конкретизиране на предложения за честване на 
деня на обявяване на въстанието на Асеневци в Търново, което да е съгласувано с общинска 
администрация:
ЗА - 7; П РО ТИ В- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

12 - 3172 /14.07.2023: Даване на съгласие за осъществяване на инвестиционно намерение за 
поставяне на бюст - паметник Цар Борис Ш - Обединител в гр. Велико Търново на съществуващ 
неизползваем постамент в североизточната част на парк "Марно поле", северно от главната алея на 
парка
Становище на комисията:

М. Михалев - отправя молба към г-н Коев да оттегли това предложение. Чувства се омерзен, 
че има такова предложение към общинския съвет, към великотърновския общински съвет. 
Фашизмът в цял свят е обявен за престъпен, включително и в България. Изграждането на 
паметник на Цар Борис III във Велико Търново, в старата българска столица, ще бъде един 
фашистки акт, на който категорично ще се противопостави.
М. Трифонов - към г-н Михалев - фашизъм в България не е имало. Комунизмът е забранен 
със закон, но паметниците продължават да стоят. Обещава, че ще се посвети да бъдат 
премахнати и да бъдат изпратени там където им е мястото, защото продължават да стоят и да 
сквернят историята. Паметникът, който г-н Коев предлага, е достойно, защото това е 
последният български цар, направил много за България, направил е така, че да не се вържат 
черни забрадки.
М. Михалев - не знае доколко е имало фашизъм в България и доколко е определено в 
учебниците по история, но има един факт, който е от ясен по-ясен. Цар Борис III включва 
България на страната на хитлеро-фашизма в целия свят, благодарение на което страната 
става фашистка. Този паметник ще бъде поредният символ на разделение във Велико 
Търново, а градът не заслужава това.
д-р И. Александров - ще гласува против това предложение, не поради омаловажаване на 
личността на Цар Борис III или позицията на г-н Михалев. Вълува го друг въпрос - на 3 май 
2023 г. влезе в сила решението на Страсбургския съд за обезщетяване на Симеон с I 623 000 
евро за пропуснати ползи. През деветдесетте години когато Кеворкян го покани и му каза 
иВаше Величество, Вие ще дойдете в България, искате ли нещо да получите?”, той е 
отговорил категорично ”не”. Сега България е осъдена да плати тази сума, осъдена. Заради 
действията на Симеон, ще гласува против.
Е. Коев - всички са расли в един период от време под различно влияние. Добре е, когато 
човек говори за историята, да има собствен поглед, а не да използва готови клишета. Ще
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отговори като историк професионалист. В България фашизъм няма, тя е уникална държава, 
единствената, с монарх на чело на фашистка държава. Изобщо не отговаря на 
действителността, че се присъединява към фашистка Германия. Да не се плюе българското 
минало на достойни хора. Няма сравнение между Фердинанд, Борис III и Симеон 
Сакскобургготски. Ако се излезе с инициатива за някакъв паметен знак на Фердинанд, той 
ще е първият против, защото знае какво е направил за България. Но Цар Борис III е 
първият български принц, и след това един от най-достойните владетели в света.
М. Михалев - това ие е урок по история, който да изнася на комисията.
Е. Коев - г-н Михалев говори открити лъжи за български фашизъм, а такъв няма.
М. Михалев - а 200-та убити деца. Знаят ли какво казва възхваляваният от г-н Коев Цар 
Борис III, когато му съобщават, че Вапцаров е застрелян, но не убит. Той казва - ’’застреляйте 
го в главата”.
Е. Коев - кой е Вапцаров, издигнат в култ от комунистите.
М. Михалев - гениален поет.
В. Дончева - това е предложение ще внесе едно огромно разделение, пределно ясно е. Няма да 
подкрепи това предложение. Ако влезе на сесия, ще се обоснове през общинския съвет. 
Предлага отлагане до становище на общинска администрация.
Е. Коев - не е необходимо становище от администрацията.
В. Дончева - как ще се вдига паметник без становище от общинска администрация.

Комисията отлага точката до становище на общинска администрация:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 62
Днес, 20.07.2023, от 16:00 часа в град Велиш Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/”.

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• ДеянКуздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Мариян Арабаджиев
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Калина Широкова

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Павел Христов - началник отдел "ИТО”
Представител на ОП "Горско стопанство"
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков
Борислав Йорданов - управител "Царевград Търнов" ЕООД
д-р Стела Денчева - управител "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД
Красимир Гърдев - управител "Пазари-Велико Търново" АД
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"

Дневен ред
1 - 3137 / 10.07.2023: Информация за дейността на търговското дружество "Пазари - Велико 
Търново" ООД през 2022 г., в което Община Велико Търново е съдружник 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3139 / 12.07.2023: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2023 г. и отчет на всички неснети от отчет решения 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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3 -3143/ 13.07.2023: Отчет за дейността на Великотърновски общински съвет и на неговите 
комисии за периода 01.01.2023 г. - 30.06.2023 г.
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Становище на комисията: Комисията приема предложението: 
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4-3149 /13.07.2023: Даване на съгласие за извършване на разход от "Царевград Търнов" ЕООД за 
закупуване на служебен автомобил със собствени средства 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 -3 1 5 0 / 13.07.2023: Даване на съгласие за извършване на разход от "Специализирана болница за 
активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявалия "Д-р Трейман", гр. Велико Търново за 
закупуване апарат за клинична лаборатория
Становище на комисията: д-р Ст. Денчева - старият се повреди и спешно имат нужди от нов.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

6 - 3164 /13.07.2023: Покана от Управителя на "Пазари-Велико Търново" ООД, гр. Велико Търново 
за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на 28.07.2023 г.
Становище на комисията: Кр. Гърдев - по делата ще ги познаят, дали се управлява това 
дружество или не, това се вижда в резултатите му.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3165 /14.07.2023: Изменение и допълнение на Наредба за управлението, стопанисването и 
ползването на горски територии - собственост на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението;
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3166 /14.07.2023: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със
средства от ЕС и държавния бюджет
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 54
Днес, 20.07.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова -  атсгстВ

Присъствал

• ГюнайДалоолу
• Красин Каракоцев
• Мариян Арабаджиев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал по уважителни причини

• Гергана Евтимова 

Отсъствал

• Атанас Парушев 

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Павел Христов - началник отдел "ИТО"
Представител на ОП "Горско стопанство"
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков
Борислав Йорданов - управител "Царевград Търнов" ЕООД
д-р Стела Денчева - управител "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД
Красимир Гърдев - управител "Пазари-Велико Търново" АД
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"

Дневен ред
1 - 3137 /10.07.2023: Информация за дейността на търговското дружество "Пазари - Велико 
Търново" ООД през 2022 г., в което Община Велико Търново е съдружник 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; П РО ТИ В- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

2-3139/12.07.2023: Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2023 г. и отчет на всички неснети от отчет решения 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7 ; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1

1 отЗ 21.7.2023 п, 12:53



Firefox

3 -3 1 4 3 /13.07.2023: Отчет за дейността на Великотърновски общински съвет и на неговите 
комисии за периода 01.01.2023 г. - 30.06.2023 г.
Становище на комисията; Комисията приема предложението;
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

4 - 3142 / 13.07.2023: Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав Спирдонов - 
Председател на Великотърновски общински съвет, за периода 01.04.2023 - 30.06.2023 г. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5-3145/13.07.2023: Извършени разходи за командировки в страната от д-р инж. Даниел Панов - 
кмет на Община Велико Търново, за периода 01.04.2023 - 30.06.2023 година 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3147 / 13.07.2023: Утвърждаване натуралните показатели по проекто- мрежа в институциите на 
предучилищното и училищното образование в Община Велико Търново за учебната 2023-2024 
година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7-3146/13.07.2023: Включване на детски градини и училища от Община Велико Търново в 
Списъка на средищните детски градини и училища през новата 2023-2024 учебна година, който се 
утвърждава с Акт на Министерски съвет
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8-3148/13.07.2023: Включване на детските градини и училища от Община Велико Търново в 
Списъка на защитените детски градини и училища през новата 2023-2024 учебна година 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3149 /13.07.2023: Даване на съгласие за извършване на разход от "Царевград Търнов" ЕООД за 
закупуване на служебен автомобил със собствени средства 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

10 - 3150 /13.07.2023: Даване на съгласие за извършване на разход от "Специализирана болница за 
активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявалия "Д-р Трейман", гр. Велико Търново за 
закупуване апарат за клинична лаборатория
Становище на комисията: д-р Ст. Денчева - старият се повреди и спешно имат нужда от нов. 

Комисията приема предложението:
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ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

И - 3164 /13.07.2023: Покана от Управителя на "Пазари-Велико Търново" ООД, гр. Велико 
Търново за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на 28.07.2023 г. 
Становище на комисията: Кр. Гърдев - по делата ще ги познаят, дали се управлява това 
дружество или не, това се вижда в резултатите му.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

12 - 3165 /14.07.2023: Изменение и допълнение на Наредба за управлението, стопанисването и 
ползването на горски територии - собственост на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

13 - 3166 /14.07.2023: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със 
средства от ЕС и държавния бюджет
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -5 ; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:


